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VERZOEK OM INLICHTINGEN 
 
 
Datum 4 januari 2018  
  
Namens fractie VLP 
  
Indiener Hans van Tegelen 
  

 
Vraag Waarom worden het glas in de gemeente Beesel gescheiden naar Bont 

en Wit glas, terwijl bijvoorbeeld in de gemeente Roermond alles op 1 
 “hoop” komt ? 
 
 
Antwoord: 
Feitelijk zijn er vier kleuren die apart ingezameld kunnen worden: wit, 
groen, bruin en bont. Hoe meer kleuren glas apart worden ingezameld, 
hoe langer de inzameling duurt, hoe hoger de inzamelkosten zijn. Maar 
ook: hoe beter gesorteerd hoe hoger de glasopbrengsten. Zo brengt een 
ton witglas circa € 26 op en een ton bontglas circa € 8. De investering van 
een schot in de container en de iets hogere inzamelkosten zijn beperkt in 
relatie tot de opbrengsten. De gemeente Beesel heeft daarmee gekozen 
voor de economisch meest gunstige manier van inzamelen.  
 
Kleurgescheiden glas gaat direct naar een verwerker (ons witglas gaat 
direct naar Duitsland) en het bontglas gaat naar de sorteerinstallatie van 
Suez in Antwerpen waar het in vier kleuren gesorteerd wordt. Deze 
sortering zorgt voor hogere kosten en daarmee voor een lagere 
opbrengst voor de gemeente.  
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